
Fau	møte	Riska	Ungdomsskole	07.03.16	
Tilstede:		Trond	Dunsæd	(7a),	Kathe	V.	Gabrielsen	(8a),	Gro	H.	Osaland	(vara)	(8b),Wenche	
Sola	Maudal	(vara)(8c),	Hilde	Hetland	(8d),	Svein	Risdal	(9a),	Monica	Fløysvik	(vara)	9b,	
Torbjørn	for	Veronica	Hetland	(9b),		Pål	Berg	(9c),	Vigdis	Vedø	(10b),	Lene	Amdal	(10c),	Gunn	
Kleppa	(10d),	rektor	

Ikke	tilstede:	Hilde	Aune	(9d)	og	Yngve	Solheim	(10a)		

Rektor	informerer:	

Valgfag:	Det	kan	bli	aktuelt	å	ha	koding	som	valgfag	til	neste	år	som	en	del	av	et	pilot	
prosjekt.	Det	er	4	skoler	som	ønsker	å	være	med	i	dette	prosjektet,	med	veiledning	fra	
vitenfabrikken.	Det	passer	for	realfagssatsning	til	Sandnes	kommune.	Det	er	søkt	om	støtte.	

Læreverk:	Skolen	og	FAU	har	fått	en	henvendelse	ang	Matematikk	læreverket	som	Riska	har.	
Det	læreverket	de	hadde	tidligere	var	et	lettere	læreverk,	men	det	forberedte	dem	ikke	på	
eksamenen.	Karakteren	er	det	samme	uavhengig	av	hvilket	læreverk	de	har	hatt.	Rektor	
svarer	på	henvendelsen.	

Sak	34	–	15/16	Natteravnene	ved	Kenneth	Lie		

Kenneth	Lie	som	er	leder	i	styret	informerte	oss	om	natteravnene.	De	har	opprettet	et	eget	
styre	og	har	vervet	ca.	50	personer	til	natteravnene,	men	de	trenger	flere.	FAU	bør	ha	
rekruttering	til	natteravnene	som	sak	hver	høst.	De	er	nå	nok	natteravner	til	å	starte	opp	
den	1	april.	Natteravnene	skal	dele	ut	visittkort	for	å	gjøre	seg	mer	tilgjengelige	og	synlige.	
De	kommer	til	å	denne	våren	være	synlige	i	bygda,	på	bussen	mellom	Hommersåk	og	
Sandnes,	synlige	på	16.	mai,	på	bryggedansen	og	med	egen	stand	på	Riskadagene.	Bra	
initiativ!		

Sak	35		-	15/16	Elevrådet	

Hver	klasse	bør	evaluere	hvordan	ballet	var	og	at	FAU	får	tilbakemelding.	Ca.	170	av	300	
elever	deltok.		

FAU:	Ballets	regnskap	er	rapportert	til	å	i	null.	Silje	Espeland	gjorde	en	knallbra	innsats.	Svein	
Risdal	lager	et	lite	evaluerings	notat	om	ballet.	

Sak	36	-15/16	Oppfølging	av	saker	fra	forrige	referat	

Det	er	valgt	nye	FAU	representanter	og	vara	for	9b.	Det	er	Veronica	Hetland	og	Monica	
Fløysvik	(vara).		

17	mai	komiteen	har	god	kontroll	og	neste	møte	i	komiteen	er	mandag	14	mars.	

Fra	tid	til	annen	blir	det	sendt	anonyme	brev	til	skolen	og/eller	FAU.	Vi	vil	at	FAU-
representanter	skal	ha	nok	tillit	hos	foreldre	slik	at	ingen	føler	behovet	for	å	sikre	



anonymitet	på	denne	måten.	FAU	kan	ikke	annet	enn	å	registrere	slike	henvendelser	og	vil	
oppfordre	foreldre	som	ønsker	oppmerksomhet	om,	og/eller	hjelp	til	saker,	om	å	ta	
personlig	kontakt	med	en	FAU-representant	eller	FAU-leder.	Ønskes	anonymitet	i	en	
eventuell	videre	saksgang,	vil	det	selvsagt	bli	respektert.	

Elevrådet:	Vi	har	sendt	en	henvendelse	til	skolen	ang.	tid	til	å	utføre	elevrådet	og	vi	har	fått	
en	fin	tilbakemelding	på	dette.	Eget	brev	som	arkiveres	hos	leder.	

Klasseledelse:	Vi	har	fått	noen	henvendelser	på	klasseledelse.	Vi	ønsker	at	læreren	er	
mentalt	tilstede	i	undervisningen	og	ikke	holder	på	med	andre	ting.	Rektor	skal	ta	tak	i	dette	
og	har	svart	oss	på	en	henvendelse	som	arkiveres	hos	leder.	

Eventuelt		

• Vi	utsetter	følgene	saker	til	neste	gang:	Plakat	for	klassetur	
• 10	klasse	avslutning	søker	FAU	om	å	få	dekket	inn	det	de	kjøper	av	engangsmateriale	

til	festen.	Det	pleier	å	være	ca	1500-2000,-.	Dette	innvilges.	
• Vi	diskuterte	også	mobilbruk	og	inndragning	av	disse	ved	bruk	i	timene.	

De	neste	FAU	møtene	er	4.april,	2	mai	og	6	juni.	

Referat	Hilde	Hetland	

		

	

	


